青岛五十八中2016年自主招生英语试题参考答案

                            第I卷(满分80分)

第 I 卷 

第1节 : 阅读理解（每小题2分，满分30分）

A：CDBA   B：ADDB  C：ADBC  D：CAC

第2节 ：7选5（每小题2分，满分10分）

16-20: CABFE

第3节 ：完型填空（每小题1.5分，满分30分）

21-25：ABDBC  26-30: DABBC  31-35: ACDCB  36-40: ABDCA

第 II 卷 

第一节：填空（每小题1.5分，满分15分）
41. is wasted  42. million   43. it   44. at  45. to have  46. However  47. hunger  

48. has tried   49. without  50. to stop

第二节：短文改错（每题1分，满分10分）

How Can We Protect Ourselves?

  As is knowing to all, life belongs to us only once. Therefore, self- protection is one of the most 

       known
important skill for teenagers. But how can we protect ourselves? Here is some of my suggestions.

        skills                                            are
  First, we should be careful when we made friends, especially online. Second, unless we are in 

                                make                            if / when
danger, we must call the police for help on time so that we can keep ourselves safe. Also, we 

                                in
ought to eat health and safely. Last but not the least, with summer coming，we must remember it’s 

          healthily
dangerous to swimming alone.

           swim
 In the short, everyone needs ˄ learn how to stay away from danger.

                        to

第三节：书面表达（满分25分）
22-25分  清晰地用英文解释题中所给句子。有条理地表达观点，用词准确，语言

有说服力。

19-21分  较清晰地用英文解释题中所给句子。陈述观点时语言有小错但不影响理解。

16-18分  未用英文解释题中所给句子，但在阐述观点时内容较连贯。

13-15分  内容不完整，不连贯，词汇拼写或语言表达错误较多。

古文翻译：曾子说：“我每天多次省察我自己：为别人做事有没有尽力，和朋友交往有没有不真诚，教别人的东西自己有没有研习好。”

